
Zápis ze zasedání školské rady 16. října 2015. 
 
Přítomní: Ivana Kozmanová, Zdeněk Bobek, Leona Petrášová, Michal Marcolla, Radek Holásek, Petra Pokorná,  

 Petr Hrádek a ředitel ZŠ Zdeněk Kachnáč. 

Omluveny: Zuzana Bořilová, Petra Hroudná. 

Pan ředitel radu seznámil s výroční zprávou za školní rok 2014/15. Rada tuto zprávu jednomyslně 

schválila. Dále seznámil přítomné s  novinkami týkajícími se úprav ve školním řádu. I tyto změny byly radou 

schváleny. 

 V diskusi zazněly následující návrhy a požadavky: 

 prodloužení možnosti odhlašování obědů ze školní jídelny prostřednictvím internetu,  

 zvážení možnosti vybavit svítidla v tělocvičně LED zdroji osvětlení,  

 prověřit smlouvu s provozovatelem pevné telefonní linky, případně uzavřít jinou, 

výhodnější. 

Pan ředitel přislíbil, že se těmito tématy bude v budoucnu zabývat. 


